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Protokół nr 46/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 30 grudnia 2011r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar 

Słupski, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz oraz p. Jarosław Kwiecień – dyrektor CKP, p. 

Sławomir Knapiński – Kierownik Wydz. Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji, p. 

Anna Kalinowska – kierownik PCPR, p. Lidia Walewska – Kierownik Wydz. Budownictwa i 

Architektury, p. Iwona Urbanowicz – Kierownik Wydz. Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami, p. Anna Mróz – Kierownik Wydz. Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Leśnictwa. 

Posiedzeniu przewodniczył p. Starosta. 

Porządek obrad: 

I. Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

1. Sprawa wycinki drzew przy szpitalu. 

II. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

1. Odpowiedź do AWA – MEBEL na zastrzeżenia do wystąpienia pokontrolnego. 

III. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

1. Informacja o ustawie o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

IV. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

1. Nabycie przez Powiat Nidzicki gruntu w Jabłonce pod drogę powiatową. 

2. Sprawa wyceny dróg powiatowych. 

V. Wydział Finansowy 

1. Uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2011r. 

2. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026 

3. Umorzenie należności ( CKP, Starostwo) 

Ad.I.1) 

Kierownik Wydz. Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa omówiła  i przedstawiła 

członkom Zarządu Decyzję nr GMKR:6131.479.2011 Burmistrza Nidzicy z dn. 20.12.2011r. 

w sprawie udzielenia zezwolenia na wycinkę 60 drzew na potrzeby budowy lądowiska 

przyszpitalnego. Zaznaczyła, że zgodnie w/w decyzją za 20 drzew z 60 musimy uiścić opłatę 

w wys. 1 179 132, 32zł. Ponadto  nałożono na nas obowiązek nasadzenia drzew w zamian 20 

szt. jako rekompensaty, od której proponuje A. Mróz się odwołać. 

Członkowie Zarządu stwierdzili, że w/w decyzja faktycznie jest dla nas niekorzystna wręcz 

nie do przyjęcia i koniecznie należy się od niej odwołać. Stwierdzili, że należy koniecznie 

zaangażować p.Annę Osłowską dyr. ZOZ do podjęcia odpowiednich kroków w tej sprawie z 

Urzędem Miejskim w Nidzicy.  

Radni: Waldemar Słupski i Robert Radzymiński dodali, że chodzi o dobro wspólne 

naszych mieszkańców, poprawę ich bezpieczeństwa, zdrowia i życia ale skoro mielibyśmy 

płacić za wycinkę omawianych drzew takie kwoty to lepiej zrezygnować z tej inwestycji. 

 

Zarząd podjął decyzję o konieczności odwołania się od Decyzji Burmistrza Nidzicy  

 

Kierownik Wydz. Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa opuściła salę obrad a przybyli 

p. S. Knapiński i p. J. Kwiecień 

 

Ad.II.1) 

 

Dyrektor CKP – p. Jarosław Kwiecień przedstawił członkom Zarządu sprawę od lat 

nieściągalnych należności dla CKP. Dotyczą one niezapłaconych faktur wystawionych  przez 

Gospodarstwo Pomocnicze na zakup paliwa. Jak zaznaczył p. Kwiecień mimo wyroków 
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sądowych i tytułów komorniczych ściągalność od dłużników jest zerowa. Przykładowo, w 

okresie jednego miesiąca (czerwiec 2007) p. ……………… zakupił 11 000 litrów oleju 

napędowego o wartości 26 680zł, za który nie uregulował należności mimo wyroku sądowego 

i nakazu zapłaty. Nieściągalne są również należności z tytułu adaptacji pomieszczeń na 

potrzeby  ARiMR. J. Kwiecień dodał, że radca E. Ośko przygotował opinię w tej sprawie. 

Proponuje się w niej, by należności do 500zł umorzyć, należności do kwoty 5 000zł – decyzję 

podejmuje Zarząd,  należności powyżej 5 000zł – decyzję podejmuje Zarząd, ale po 

uzyskaniu opinii Komisji Budżetu. 

Skarbnik – stwierdziła, że należy ten problem skierować na posiedzenie Komisji Budżetu 

celem zaopiniowania, odnaleźć wszystkie dokumenty i przygotować w tej sprawie 

sprawozdanie. 

 

Zarząd przychylił się do rozwiązania zawartego w opinii radcy E. Ośko 

 

Posiedzenie opuszcza Dyrektor CKP 

 

Kierownik Wydz. Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji p. Sławomir 

Knapiński omówił przygotowaną do zatwierdzenia przez Zarząd odpowiedź skierowaną do 

współwłaścicieli AWA MEBEL na zastrzeżenia do wystąpienia pokontrolnego w zakresie 

wykorzystania dotacji udzielonej przez Powiat Nidzicki na funkcjonowanie ZSZ w Piątkach 

w latach 2009-2011 (I półrocze). W  omawianej odpowiedzi, jak zaznacza S. Knapiński, 

wzywa się PHU AWA MEBEL do realizacji wniosków pokontrolnych tzn. do: zwrotu 

wydatkowanej niezgodnie z przeznaczeniem dotacji na prowadzenie Szkoły Zawodowej w 

Piątkach w 2011r. w kwocie 91 113,75zł oraz zwrotu dotacji w kwocie 719 zł wraz z 

odsetkami – w związku z podaniem błędnej liczby uczniów Szkoły Zawodowej w Piątkach 

wg. stanu na 01.05.2009r. i 01.06.2009r. Ponadto proponuje się wstrzymać wypłatę dotacji  

do czasu zrealizowania w/w zaleceń pokontrolnych i wyznaczyć 30 dniowy termin na ich 

realizację. 

Starosta dodał, że AWA-Mebel nawet nie płaci powiatowi żadnych podatków za grunt. 

S. Knapiński uważa, że sprawa najprawdopodobniej zakończy się w sądzie a my powinniśmy 

dochodzić swoich pieniędzy, bo nie wydano ich na cele szkolne, gdyż zajął je wcześniej  

komornik. 

Wicestarosta zauważył, że aby ta szkoła mogła poprawnie funkcjonować muszą być 

decyzyjne 2 osoby, muszą działać wspólnie a nie jedna. Dlatego musimy walczyć o pieniądze. 

 

Zarząd pozytywnie zaopiniował przygotowaną odpowiedź do PHU AWA MEBEL 

 

Posiedzenie opuszcza p.S. Knapiński a dołącza do grona  p. A. Kalinowska 

 

Ad.III.1) 

Kierownik PCPR – p. Anna Kalinowska przedstawiła członkom Zarządu podstawowe 

założenia i zmiany jakie zostały zawarte w nowelizacji ustawy o wspieraniu rodziny i pieczy 

zastępczej. W myśl ustawy umieszczenie dzieci w pieczy zastępczej możliwe będzie po 

wyczerpaniu wszystkich sposobów wsparcia rodziny, chyba że wymaga tego ich 

bezpieczeństwo. Domy dziecka mają być przeznaczone jedynie dla starszych dzieci, które nie 

znalazły miejsca w rodzinach zastępczych lub wymagają specjalistycznej opieki.  

Ustawa wprowadza funkcję asystenta rodziny, który ma pomóc w rozwiązywaniu problemów 

wychowawczych, wspierać w prowadzeniu domu i innych codziennych czynnościach. Jeśli 

konieczne będzie odebranie dzieci z rodziny biologicznej, powinny one trafiać do rodzinnej 

pieczy zastępczej (rodzina zastępcza lub rodzinny dom dziecka). Ustawa wprowadza tzw. 

rodziny pomocowe, które mają pomagać rodzicom zastępczym (dzięki temu będą mogli np. 

pójść na urlop). Wprowadza także funkcję koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej, który 

sprawować ma opiekę nad rodzinami zastępczymi: m.in. pomagać w pracy z rodziną 
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biologiczną, ułatwiać poszukiwanie specjalistycznego wsparcia, zgłaszać do ośrodków 

adopcyjnych dzieci z uregulowaną sytuacją prawną, pomagać usamodzielniającym się 

wychowankom.  

W myśl nowych zasad Starosta w terminie 14 dni od wejścia w życie ustawy poinformuje 

rodziny zastępcze o nowym systemie. W tej sprawie P. Kalinowska przygotowała pismo do 

rodzin sugerujące pozostanie na starych zasadach. Świadczenia będą wynosić ok. 1000zł na 

dziecko a nie jak do tej pory 660zł. Ponadto dodała, że na Koordynatora Rodzinnej Pieczy 

Zastępczej wyznaczony został PCPR.  

 

Posiedzenie opuszcza kierownik PCPR a dołączają do grona: Kierownik Wydziału Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami oraz Kierownik Budownictwa i Architektury 

 

Ad. IV.1) 

Geodeta Powiatowy przedstawiła stan prawny w sprawie nabycia przez Powiat Nidzicki 

gruntów o pow. 0,2806ha położonych w Jabłonce przeznaczonych w planie 

zagospodarowania przestrzennego pod drogę powiatową. SKO w Olsztynie w dn. 

19.12.2011r. podjęło Decyzję Nr SKO.721-1174/11 utrzymującą w mocy decyzję Burmistrza 

Nidzicy odnośnie podziału nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej, w wyniku 

którego Powiat Nidzicki stanie się właścicielem działki Nr 267/16 o pow. 0,2806ha.  

I. Urbanowicz zwróciła się z zapytaniem czy Powiat powinien uznać Decyzję Burmistrza za 

słuszną  czy może należałoby złożyć skargę do WSA.  

Geodeta powiatowy dodała, że mamy 30 dni na złożenie skargi, którą sugeruje złożyć i w 

międzyczasie prowadzić negocjacje z Gminą Nidzica. 

Wicestarosta stwierdził, że w skardze należy zaznaczyć, że nie zgadzamy się z planem 

zagospodarowania przestrzennego w obecnej formule, motywując to faktem, że nikt nas o 

omawianej zmianie nie powiadomił. 

Kier. Wydz. Budownictwa i Architektury-L. Walewska wystąpiła z propozycją złożenia 

wniosku do WSA o stwierdzenie nieważności planu zagospodarowania przestrzennego. 

R.Radzymiński zauważył,  że skoro bez naszej wiedzy zostały dokonane zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego to niech  teraz i Gmina Nidzica drogi buduje. Przez 

planowane inwestycje wokół zmieni się charakter drogi. 

 

Zarząd zdecydował zaskarżyć Decyzję SKO i złożyć skargę do WSA. 

 

IV.2) 

I. Urbanowicz przypomniała członkom Zarządu wcześniej sygnalizowaną sprawę wyceny 

nieruchomości drogowych, wprowadzenia ich na stan jako środki trwałe a następnie 

przekazanie w trwały zarząd dla PZD. Stwierdziła, że pierwszą czynnością jaką należy 

wykonać jest określenie wartości tych nieruchomości. Ponadto dodała, że na spotkaniu, które 

odbyło się w Starostwie w ubiegłym miesiącu z przedstawicielami PZD ustalono, że: zgodnie 

z przepisami wycena powinna być sporządzona przez rzeczoznawcę majątkowego. 

Zaznaczyła również, że z informacji jakie uzyskała ze Starostwa Powiatowego w Piszu, które 

ma podobną ilość dróg powiatowych wynika, że powinniśmy na ten cel zabezpieczyć kwotę 

w wysokości ok. 50.000zł. 

 

Zarząd zobligował Skarbnika Powiatu do  znalezienia” 50 000zł na wycenę dróg 

powiatowych. 

 

V.1) 

 

Skarbnik Powiatu przedstawiła członkom Zarządu wnioski finansowe o dokonanie zmian w 

budżecie jednostek na 2011r. 
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 Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Nidzicy wnioskuje o 

zwiększenie planu dochodów budżetowych o kwotę 183,63 zł w dziale 754, rozdział 

75411 w § 4260 i § 4480 oraz o zmniejszenie dochodów o kwotę 12,88zł w dziale 

754, rozdział 75411 w § 4300. 

Skarbnik poinformowała członków Zarządu, iż wniosek jest złożony po sesji, tak 

więc nie ma możliwości wprowadzenia w/w zmian. 

Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek 

 Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym, Koło w 

Nidzicy pismem z 19.12.2011r. zwraca się z prośbą o przekazanie kwoty 581,27zł, 

stanowiącej 5% wpłaty uczestników za pobyt w Środowiskowym Domu  

Samopomocy w roku 2011r. 

Skarbnik poinformowała członków Zarządu, iż wniosek jest złożony po sesji, tak 

więc nie ma możliwości wprowadzenia w/w zmian. 

Zarząd negatywnie zaopiniował wniosek 

 

 Skarbnik Powiatu omówiła wniosek Starostwa dotyczący ……………… 

zalegającego z opłatami za użytkowanie wieczyste gruntów Skarbu Państwa w łącznej 

wysokości 395,81zł. Na w/w kwotę składa się: 

 użytkowanie wieczyste gruntów Skarbu Państwa za 2009r – 107,03zł; 

 użytkowanie wieczyste gruntów Skarbu Państwa za 2010r. – 36,10zł; 

 należności uboczne (koszty upomnienia, koszty postępowania procesowego, 

zaliczka na wydatki) – 109,55zł i odsetki z tytułu zwłoki liczone od kwot: 

107,03zł od 01.04.2009 do dnia dzisiejszego i 36,10zł. od 01.04.2010 do dnia 

dzisiejszego. 

Skarbnik zaznaczyła, że otrzymała opinię prawną od adwokata E. Ośko w tej 

sprawie, który proponuje umorzenie w/w należności. Zgodnie z opinią do okoliczności 

przemawiających za umorzeniem długu należy: 

 należności …………….. są stosunkowo nieduże; 

 aktualnie należności za przedmiotową nieruchomość uiszczają nowi 

właściciele; 

 nie jest znane aktualne miejsce pobytu ……………….. 

 

Zarząd wyraził zgodę na umorzenie należności cywilnoprawnych p. ………………………… na 

rzecz Powiatu na podstawie art. 55 i art. 56 ust. 1 pkt. 3 oraz w związku z art. 59 ust. 4 

ustawy o finansach publicznych (tj.: Dz.U. 2009 nr 157 poz. 1240 z póź. zm.). 

 

 Skarbnik Powiatu omówiła wniosek Starostwa w sprawie ………………….. i 

…………………………., którzy nie dotrzymali terminu realizacji umowy na dostawę 

sprzętu komputerowego. Wyżej wymienieni zalegają z opłatą w wys. 2 955,16zł z 

tytułu kary umownej oraz odsetkami z tytułu zwłoki, które na dzień 24.10.2011r. 

wynosiły 2544,04zł i każdy następny dzień w wys. 0,84zł. Skarbnik dodała, iż 

zgodnie z otrzymaną opinią prawną od p. E. Ośko proponuje on, z uwagi na 

bezskuteczność postępowania egzekucyjnego z powodu braku majątku (dochodów) u 

w/w umorzenie należności pieniężnych. 
 

Zarząd wyraził zgodę na umorzenie należności cywilnoprawnych wobec dłużników 

………………. i …………………………. na rzecz Powiatu na podstawie § 2 pkt. 3 Uchwały Nr 

XLIII/251/10Rady Powiatu w Nidzicy z 29 października 2010r. w sprawie zasad, sposobu i 

trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Powiatowi Nidzickiemu oraz jego jednostkom 

podległym, a także wskazania organów i osób do tego uprawnionych. 
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Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe o zmiany w budżecie, które zostały 

zawarte w uchwale Nr 129/2011 Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2011. 

1. Warmińsko Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie pismem Nr FK-I 

3111.2.546.2011 z dnia 15 listopada 2011r. poinformował o zwiększeniu dotacji 

celowej w dziale 852 rozdział 85203 § 2110 o kwotę 9696zł. Skarbnik zaznaczyła, że 

w/w dotacja została pomyłkowo podwójnie przyjęta do budżetu i w związku z 

powyższym należy dokonać korekty tj. zmniejszenia wydatków w budżecie o w/w 

kwotę. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek 

2. ZSZiO w Nidzicy zwrócił się z prośbą o dokonanie przesunięć między paragrafami w 

budżecie na 2011r. na łączną kwotę 17.400zł. Dyrektor szkoły prosi o zmniejszenie 

wydatków w dziale 801, rozdział 80120, § 4110, § 4120 oraz rozdziale 80130 § 4010, 

§ 4110, § 4120, § 4300 na w/w kwotę i zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdział 

80130 § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia na omawianą kwotę.  

W uzasadnieniu dyrektor wyjaśnia, że zmniejszenie wydatków w rozdziale 80120 i 

80130 w paragrafach wynagrodzenia osobowe pracowników oraz pochodnych od 

wynagrodzeń powstały w wyniku potrąceń nadgodzin nauczycielom na poczet 

uzupełnień etatu po odejściu uczniów klas maturalnych i praktyk zawodowych jak 

również zwolnień lekarskich nauczycieli, natomiast oszczędność w § 4300 wynika z 

mniejszej w stosunku do planowanej ilości wyjazdów na kursy uczniów ZSZiO. 

Dyrektor dodaje, że powstałe oszczędności planuje przeznaczyć na zakup materiałów 

remontowych z przeznaczeniem na remont sali gimnastycznej przy ul. Wyborskiej. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek 

3. KP PSP w Nidzicy zwróciła się z prośbą o dokonanie przesunięć między paragrafami 

na łączną kwotę 1 588,52zł, tj. o zmniejszenie wydatków w dziale 754 rozdział 75411 

§ 4230, § 4260, § 4270, § 4280, § 4300, § 4360, §4410 oraz zwiększenie wydatków w 

§ 4050, § 4210, § 4480. W uzasadnieniu podano, że powstałe oszczędności pozwolą 

zabezpieczyć brakujące środki finansowe na wyrównanie dodatku za stopień służbowy 

funkcjonariuszom w związku z ukończeniem kursu podoficerskiego, zakup paliwa 

oraz podatek od nieruchomości. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek 

4. PINB zwrócił się z prośbą o dokonanie przesunięć między paragrafami na łączną 

kwotę 1 917,99zł, tj. o zmniejszenie wydatków w dziale 710, rozdział 71015, § 4260, 

§ 4360, § 4370 i zwiększenie wydatków w § 4210, § 4300 o w/w kwotę. W 

uzasadnieniu podano, że zmniejszenie wydatków w  § 4260, § 4360, § 4370 wynika z 

poniesienia mniejszych wydatków niż planowano. Natomiast zwiększenie wydatków 

w § 4210 i § 4300 związane jest z koniecznością zakupu paliwa, artykułów biurowych 

oraz znaczków pocztowych. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek 

5. ZSO w Nidzicy zwrócił się z prośbą o dokonanie przesunięć między paragrafami na 

łączną kwotę 5 406zł, tj. o zmniejszenie wydatków w rozdziale 80120 § 4260, § 4410 

i zwiększenie wydatków w § 4210, § 4240 o w/w kwotę. W uzasadnieniu dyrektor 

wyjaśnia, że powstałe oszczędności w paragrafach spowodowane są mniejszymi 

wydatkami na energię cieplną. Kwotę 5275zł proponuje przeznaczyć na zakup 

pojedynczych stolików i krzesełek do jednej z pracowni lekcyjnych. Kwotę 131zł 

przeznaczono by na zakup pomocy naukowych. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek 

6. ZSRiO w Jagarzewie zwrócił się z prośbą o dokonanie przesunięć w budżecie 

wydatków jednostki na 2011r. na kwotę 2 003zł, tj. zmniejszenie wydatków w dziale 

801, rozdział 80130 § 4210 i zwiększenie wydatków w § 4240 o w/w kwotę. W 

uzasadnieniu podano, że zwiększone wydatki zostaną przeznaczone  na zakup pomocy 
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dydaktycznych w postaci używanych zestawów komputerów do pracowni 

komputerowej. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek 

7. PPP w Nidzicy prosi o dokonanie przesunięć w planie wydatków jednostki na 2011r. 

na łączną kwotę 1156zł, tj. zmniejszenia wydatków w rozdziale 80143 § 4110, § 4120, 

§ 4410 i zwiększenia wydatków w § 4210, § 4240, § 4300, § 4370 o w/w kwotę. W 

uzasadnieniu podano, że środki zaoszczędzone na w/w paragrafach chcieliby 

przeznaczyć na zakup pomocy dla logopedy, krzeseł do gabinetu psychologa i 

środków czystości oraz materiałów biurowych. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek 

8. Starostwo zwraca się z prośbą o dokonanie przesunięć w budżecie jednostki na 2011r. 

na kwotę 550zł, tj. zmniejszenie wydatków o w/w kwotę w dziale 757, rozdział 75704 

§ 8020 i zwiększenie wydatków w dziale 757, rozdział 75702, § 8070 – odsetki i 

dyskonto od krajowych skarbowych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek 

oraz innych instrumentów finansowych związanych z obsługą długu krajowego o w/w 

kwotę. W uzasadnieniu podano, że BGŻ  w miesiącu grudniu naliczył odsetki od 

kredytu w wys. 29 936,09zł czyli o 1 014,16zł więcej niż na dzień 30.11.2011r. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek 

Skarbnik Powiatu podsumowała przygotowany projekt uchwały Zarząd Powiatu w 

Nidzicy, informując członków zarządu, iż plan wydatków budżetu powiatu po omawianych 

zmianach wynosi 43.825.219,99 zł, z tego: wydatki bieżące wynoszą 36.334.143,92 zł. a 

wydatki majątkowe : 7.491.076,07 zł.  

Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie 

 

Ad.V.2) 

P.Mróz zaznaczyła, że w związku z omówionymi wnioskami nastąpiły zmiany w planie 

dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2011r., które należy wprowadzić do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026. Zmiany zawarto w uchwale 

Zarządu Powiatu Nr 128/2011. 

 

Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Anna Załoga                                                                                         

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 



7 
 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

 


